
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 10 / 2022 08. 12. 2022 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Jiří Tuška, René Mohyla, Mgr. Zdeněk Letocha, RNDr. Petr Pikal, Mgr. Jiří Kamený, Bc.
Ivona Fišerová, Lubomír Šavrňák

Hosté: p. Milan Kašpárek, p. Petra Kováříková

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.
Usnesení:

Schválení programu schůze
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

02.1 Kontrola prostoru na konci ulice Na Luhu

Komise žádá MPO o kontrolu prostoru na konci ulice Na Luhu kolem vodárenské stavby i stavby samotné, na
podnět p. Bc. Fišerové. Pohybují se tam bezdomovci.

02.2 Obtížné přecházení ulice Na Zákopě z parčíku od zastávky Na Rohu

Zástupce MPO podpořil návrh vytvoření žlutého vodorovného značení na vozovce ul. Na Zákopě při vyústění
chodníku z parčíku od zastávky Na Rohu, na podnět p. Mgr. Letochy. Natěsno parkující vozidla tam brání přejití
vozovky. Viz dále v zápise.

03 Vystoupení hostů

Hosté p. Kašpárek a p. Kováříková (v souvislosti se zápisem z jednání KMČ ze dne 14. 4. 2022 bod 06.1)
seznámili komisi se svým pohledem na otázku využívání pozemku par. č. 1416/4. Hosté budou ve věci jednat
s Magistrátem. Komise vzala vysvětlení na vědomí.

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Starší požadavky

Zápis č. 6/2022 ze dne 09. 06. 2022: Prošetření nového osvětlení Chválkovické ul. u nové cyklostezky od
pevnůstky - Dle informací z Magistrátu došlo k úpravě světelného toku osvětlení seřízením optiky jednotlivých
svítidel.

 

Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Oprava podstavce kříže na hřbitově - Dle informací z Hřbitovů města
Olomouce byl odeslán požadavek na nacenění opravy soklu. Po vyhodnocení bude oprava realizována.



Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Umístění lavičky u hřbitova - Předáno, vyhýbavá odpověď, komise bude
urgovat, v řešení.

Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Úpravy památníku padlým na Selském nám. - Komise zaurguje řešení.
Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Žádost o jednání s dopravním expertem magistrátu - Komise požádá o
přítomnost dopravního experta na lednové jednání.
Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Studie parkování u fotbalového hřiště - Komise se vrátí k řešení po
vyjádření Magistrátu k již rozpracovaným investičním záměrům - viz dále v zápise.
Zápis č. 8/2022 ze dne 08. 09. 2022: Předláždění chodníku v Chodské ulici - Realizován úsek do výše peněz,
které byly k dispozici.

05 Projednávané záležitosti

05.1 Termíny jednání komise v roce 2023

Komise odsouhlasila návrh p. předsedy pokračovat v termínech jednání, jako tomu bylo v předchozím funkčním
období. Tedy jednání komise budou probíhat každý druhý čtvrtek v měsíci od 18:00 hodin v budově hasičské
zbrojnice ve Chválkovicích.
Usnesení:

Termíny jednání komise v roce 2023
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

05.2 Změna jízdních řádů MHD od 11. prosince 2022

Komise vzala na vědomí informaci DPMO o změně jízdních řádů, drobná změna se týká i ranních spojů č. 11.
Informace bude vyvěšena ve vývěskách komise. Podrobněji na odkaze
https://www.dpmo.cz/informace-pro-cestujici/aktuality/?id=539

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 V jakém stavu je investiční záměr "Úpravy prostor kolem kostela sv. Barbory"?

Komise žádá Magistrát o sdělení, v jakém přesně stavu je investiční záměr "Úpravy prostor kolem kostela sv.
Barbory". Jaké jsou potřebné další kroky v této investiční akci?
Kdo a v jakém termínu má další kroky učinit, aby se akce realizovala?

2 V jakém stavu je investiční záměr "Vybudování přechodu přes Chválkovickou ul. u pevnůstky"?

Komise žádá Magistrát o sdělení, v jakém přesně stavu je investiční záměr "Vybudování přechodu přes
Chválkovickou ul. u pevnůstky".
Jaké jsou potřebné další kroky v této investiční akci?
Kdo a v jakém termínu má další kroky učinit, aby se akce realizovala?

3 V jakém stavu je investiční záměr "Dostavba chodníku k Týnečku v ul. Na Rybníčku"?

Komise žádá Magistrát o sdělení, v jakém přesně stavu je investiční záměr "Dostavba chodníku k Týnečku v ul.
Na Rybníčku". Jaké jsou potřebné další kroky v této investiční akci?
Kdo a v jakém termínu má další kroky učinit, aby se akce realizovala?
(Ve věci bylo vydáno územní rozhodnutí č. 18/2019 Č. j. SMOL/017610/2019/OS/US/Sem, společně s
přechodem přes Chválkovickou ul. u pevnůstky.)

4 Zajíždění autobusů IDSOK na Selské náměstí

Komise žádá Magistrát o prověření možnosti zajíždění autobusů IDSOK (např. spoj na Dolany) i na Selské



náměstí. Ulevilo by se přeplněným spojům č. 11.

5 Zajištění přecházení vozovky ul. Na Zákopě u parčíku u zastávky Na Rohu

Komise žádá Magistrát o zajištění dopravního značení (např. žlutá čára na vozovce) v ul. Na Zákopě, při
vyústění chodníku z parčíku od zastávky Na Rohu. Natěsno parkující vozidla tam brání přejití vozovky. Viz
fotodokumentace v příloze.

08 Obecné informace

08.1 Poděkování za spolupráci a vánoční a novoroční přání spoluobčanům

Komise děkuje za podněty, připomínky a návrhy na zlepšení chválkovickým spoluobčanům. Přeje všem klidné
svátky a hodně zdraví do nového roku a těší se na další spolupráci!

08.2 Obecné

Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 20:10 hodin.Další jednání komise se uskuteční dne 12. ledna 2023
v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2022

Datum schválení zápisu: 12. 12. 2022 Předseda/předsedkyně KMČ:
Mgr. Jiří Kamený

Zapsal/a:
Mgr. Zdeněk Letocha

Ověřil/a:
Mgr. Jiří Kamený


